



S/N:111520

登錄證書

此證書授予

佳大世界股份有限公司

台南市永康區中正北路317巷16號

其領域如下

鋼線、鍍鋅鋼線、預力鋼線、鍍鋅鐵線、預力鋼絞線、預力混凝土用
鋼筋(棒)、(不)鍍鋅鋼絞線、鋼纜、油回火彈簧鋼線、ITW彈簧鋼線
之生產

(接續頁)

之品質管理系統符合以下標準

ISO 9001:2015

驗證稽核已通過並予以登錄

登錄號碼： 16QMA60006

登錄日期： 2016 年 01 月 27 日

發證日期： 2024 年 02 月 22 日

有效日期： 2026 年 03 月 25 日

驗證週期起始日： 2023 年 03 月 26 日

核 准：



1. 本證書所有權隸屬環球國際驗證股份有限公司，台北市松山區南京東路四段21號4樓之1。
2. 證書登錄資料可於本公司網站www.ucscert.com.tw查詢。
3. 本證書之有效性維護，每年須接受例行性之稽核，若無法配合例行性追查活動，則註銷證書有效性登錄。



S/N:111521

登錄證書

續頁

佳大世界股份有限公司

台南市永康區中正北路317巷16號

ISO 9001:2015

地點

範圍

台南市永康區中正北路317巷16號

鋼線、鍍鋅鐵線、鍍鋅鋼線、油回火彈簧鋼線之生產

台南市永康區中正北路965號(永康二廠)

預力鋼絞線、預力鋼線、預力混凝土用鋼筋(棒)、(不)鍍鋅鋼絞線、ITW彈簧鋼線之生產

高雄市林園區溪州一路223巷85號(林園廠)

鋼纜、(不)鍍鋅鋼絞線之生產

登錄號碼： 16QMA60006

登錄日期： 2016年01月27日

發證日期： 2024年02月22日

有效日期： 2026年03月25日

驗證週期起始日： 2023年03月26日



環球國際驗證股份有限公司
UNIVERSAL CERTIFICATION SERVICE CO., LTD.



1. 本證書所有權隸屬環球國際驗證股份有限公司，台北市松山區南京東路四段21號4樓之1。
2. 證書登錄資料可於本公司網站www.ucscert.com.tw查詢。
3. 本證書之有效性維護，每年須接受例行性之稽核，若無法配合例行性追查活動，則註銷證書有效性登錄。



S/N:211529

Certificate of Registration

*This is to certify that the
QUALITY MANAGEMENT SYSTEM*

of

Chia Ta World Co., Ltd.

No. 16, Lane 317, Chung Cheng North Rd., Yung Kang District, Tainan City, TAIWAN, R.O.C.

for

Manufacture of Ungalvanized Steel wire, Galvanized Steel Wire, Uncoated Stress-Relieved Steel Wire for Prestressed Concrete, Galvanized Low Carbon Steel Wire, Uncoated Stress-Relieved Steel Strand for Prestressed, Steel Bars for Prestressed Concrete, (Un)Galvanized Steel Wire Strand, Steel Wire Ropes, Oil Tempered Steel Wires for Spring, Induction Heated Tempered Wire for Springs

(Continued)

has been assessed and registered against the provisions of

ISO 9001:2015

International Standard with

Registration Number: 16QMA60006
Registration Date: 27 Jan., 2016
Issue Date: 22 Feb., 2024
Expiration Date: 25 Mar., 2026
Cycle Start Date: 26 Mar., 2023
Certification Approved:



UNIVERSAL CERTIFICATION SERVICE CO., LTD.



Management System
Certification
MS008



1. This certificate is the property of Universal Certification Service Co., Ltd., 4F-1, No., 21, Sec. 4, Nanjing E. Rd., Songshan District, Taipei City, Taiwan, R.O.C.
2. The Registration information and authenticity of this certificate can be confirmed at www.ucscert.com.tw
3. Registration is subject to the management system being continually maintained to the above standard under regular surveillance audit. Should surveillance audit not take place when required, registration shall be removed.



S/N:211531

Certificate of Registration

Continued

Chia Ta World Co., Ltd.

No. 16, Lane 317, Chung Cheng North Rd., Yung Kang District, Tainan City, TAIWAN, R.O.C.

ISO 9001:2015

Facility

Activity

No. 16, Lane 317, Chung Cheng North Rd., Yung Kang District, Tainan City, TAIWAN, R.O.C.

Manufacture of Ungalvanized Steel wire, Galvanized Low Carbon Steel Wire, Galvanized Steel Wire, Oil Tempered Steel Wires for Spring

No. 965, Chung Cheng North Rd., Yung Kang District, Tainan City, TAIWAN, R.O.C. (Yung Kang No.2 Factory)

Manufacture of Uncoated Stress-Relieved Steel Strand for Prestressed, Uncoated Stress-Relieved Steel Wire for Prestressed Concrete, Steel Bars for Prestressed Concrete, (Un)Galvanized Steel Wire Strand, Induction Heated Tempered Wire for Springs

No. 85, Lane 223, Xizhou 1st Road, Linyuan District, Kaohsiung City, TAIWAN, R.O.C. (Lin Yuan Factory)

Manufacture of Steel Wire Ropes, (Un)Galvanized Steel Wire Strand

Registration Number: 16QMA60006
 Registration Date: 27 Jan., 2016
 Issue Date: 22 Feb., 2024
 Expiration Date: 25 Mar., 2026
 Cycle Start Date: 26 Mar., 2023



UNIVERSAL CERTIFICATION SERVICE CO., LTD.



Management System
Certification
MS008



1. This certificate is the property of Universal Certification Service Co., Ltd., 4F-1, No., 21, Sec. 4, Nanjing E. Rd., Songshan District, Taipei City, Taiwan, R.O.C.
2. The Registration information and authenticity of this certificate can be confirmed at www.ucscert.com.tw
3. Registration is subject to the management system being continually maintained to the above standard under regular surveillance audit. Should surveillance audit not take place when required, registration shall be removed.